Alvar Aalto (1898-1976) is considered a modern architect, yet his work exhibits a carefully crafted balance of intricate and complex forms, spaces, and elements, and reveals a traditionalism rooted in the cultural heritage and physical environment of Finland. Over the course of his 50-year career, Alvar Aalto, unlike a number of his contemporaries, did not rely on modernism's fondness for industrialized processes as a compositional technique, but forged an architecture influenced by a broad spectrum of concerns.
Альвар Аалто (Alvar Aalto)(1898-1976) – в своих работал тщательно отработал баланс между запутанными, сложными формами и финским традиционализмом, выраженном в культурном наследии и окружающей среде.
За 50 лет карьеры на Альвара Аалто, в отличии от его современников, не повлияли веяния модернизма, что в свою очердь рождало композиционную технику, след в его творчество оставил целый спектр разнообразных направлений.
SViper2007(Сурсков Виталий Павлович)

